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ÅRSMØTE 

 

Kråka, onsdag 29.3 kl 19.00 

Utover vanlige årsmøtesaker vil vi gi en status over det arbeidet som foregår i 

aktivitetsgruppene, som veltomta i Åbyfaret, jubileet i 2024, benkene og solcelleprosjektet (se 

årsberetning for sistnevnte). Vi vil også redegjøre for de planene og det budsjettet som foreligger 

for aktiviteter inneværende år.  

Etter årsmøtet blir det god tid til å møte gamle og nye naboer i den hyggelige Kråka pub.  

Agenda:  

1. Valg av  
a. møteleder – Britt Laurendz 

b. referent – Olga Ødegård 
c. 2 til signering av protokollen – Lise Borgen Wettre og Terje Larsen 

 
2. Godkjenning av innkalling -  

a. kommentarer på innkallingens form.  
i. Dette vil styret gjøre tydeligere til neste år. 

 
3. Godkjenning av antall stemmeberettigede 

 
4. Godkjenning av årsberetningen. Godkjent ved akklamasjon 

 
5. Godkjenning av regnskap – Se regnskap vedlagt. Godkjent ved akklamasjon. 

 
6. Godkjenning av budsjett og planer for året 

a. Kommentarer: 
i. Nyttårsfeiring, hvorfor uten raketter? Gårdeier ønsker ikke 

oppskytning, og det finnes bedre alternativer som ikke medfører 
søppel og lyd. 

ii. Medlemsavgift – forblir samme sats som tidligere. 
Budsjett godkjent ved akklamasjon. 
 

7. Innkomne forslag  
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a. Kråka ønsker å arrangere lokaltorsdag en gang i måneden. Kan inneholde 
forskjellige aktiviteter som quiz, konserter, foredrag osv. Vi trenger at 
vellet gir et økonomisk bidrag for å sikre forsøket, der størrelsen 
bestemmes ut ifra ambisjonsnivået. Vi ber om at årsmøtet innvilger 
fullmakt til styret om å bevilge et konkret beløp til å sikre oppstarten. 
 
Kommentarer: 1. Ønske om en maksimumssum. 2. Ønske om en konkret 
periode. 3. Ønske om å sikre at flere fra hele vellets område får 
informasjon og anser aktivitetene som attraktive. 4. Forslag om 30 000 i 
budsjett for inneværende år. 
Styret ber om årsmøtets godkjenning av en fullmakt til å utarbeide en 
avtale med Kråka i henhold til forslaget. 

b. Forslaget godkjent ved akklamasjon 

 
8. Valg, ledes av valgkomiteen 

Olga Ødegård – valgt inn ved akklamasjon 
Jonas Grønneren – valgt inn ved akklamasjon 

 
Etter årsmøtet er det satt av tid til en god eventueltpost.   
 
Punkter under eventuelt: 

1. Hans Ellef: Skiløypene som kjøres opp er ikke formelt avtalt, dette ønsket Hans 
Ellef å få formalisert. Det ble stilt spørsmål om årsmøtet ønsker at denne 
ordningen fortsetter. Det ble bekreftet ved akklamasjon. 

 
2. Markus Gamenius: Informasjonspunkt - Angående veien som har vært dårlig 

vedlikeholdt, kommunen har nå godkjent deres planer for opparbeidelse av 
gårdsplass og utkjøring. Dette arbeidet er de i gang med nå og da vil også veien 
bli satt i stand. Hull blir midlertidig fylt, og det kommer asfalt. 

 
3. Kort om gruppearbeidet som er gjennomført i 2022: 

a. Benkegruppen: 2 benker utplassert. Gruppen vil jobbe videre med flere 
plasseringer i løpet av 2023. Kommentar: ene benkeplasseringen er 
geografisk utenfor vellets grense, dette skal ikke sette presedens for hva 
vellet bevilger midler til.  

b. Veltomten: Det må tas hensyn til tomtens plassering. Gruppen har laget et 
forslag med fokus på å benytte beplantning til å gjøre området hyggelig 
for alle. Se ellers beskrivelse vedlagt. Kommentar: vil det være trygt å 
investere i en robotgressklipper? Dette er vurdert slik at man kan bruke 
budsjettet som i dag går til manuell klipping for å prøve dette.  
Kommentar: driftskostnader? Noe ønsker vi at naboer tar ansvar for, noe 
ser vi på budsjettmessig. 
Foreløpig budsjett, se vedlegg. 
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4. Rigmor tur: Turen er flyttet frem ettersom tradisjonelt tidspunkt i år faller på 2. 
pinsedag.  

 
5. 100 års jubileet: Formiddag lørdag, lunsjbuffet, informasjon, skal se ut som de 

gamle basarene på Vettre. Jubileumsskrift: Ikke fått tak i noen for å jobbe med 
dette foreløpig, har vært i kontakt med Asker og Bærum historielag. Kommentar: 
Kan vi få inspirasjon fra Vollen Historielag? Styret følger opp 

 
6. Nyttårarrangement: Styret ønsker seg innspill til alternative løsninger.  

 
7. Inger Johanne Aaby: Spørsmål/Forslag: Har vellet gjort aktiviteter for Blakstad 

Sykehus? Noe hyggelig for avdelingene? Dette tar styret videre og vurderer. 
 

8. Veier:  
a. LP Wettres vei til nr 16 ++. Kommunens overtakelse av denne veien. Se 

vedlegg.  
b. LP Wettres vei fra nr 16 ++. Kommunens overtakelse av denne veien. Se 

vedlegg. 
 
 

 
21 deltakere 
4 styremedlemmer 
Totalt 25 tilstede. 
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